

We Care About You

TANG'S
LIVING GROUP

Member of Stan Group

VACCINE PASS 疫苗通行證



Starting from 31 May 2022, guests are required to scan Vaccine Pass - record their visits with "Leave Home Safe" mobile application and display their vaccination record with COVID-19 vaccine or Recovery Record in blue QR code or Exemption Certificate when entering the restaurant premises (except exempted scenarios*):

- (1) Aged 18 or above are required to receive at least 3 doses of COVID-19 vaccine
- (2) Aged 12 to 17 are required to receive at least 2 doses of COVID-19 vaccine

*Children aged under 12; Holders of the COVID-19 Vaccination Medical Exemption Certificate (Exemption Certificate); For the only purpose of making purchase or taking of takeaway food or drinks; For the only purpose of delivering or picking up of an article; Or other scenarios with lawful authority or reasonable excuse

2022年5月31日起，所有客人進入餐廳範圍必須使用疫苗通行證－以「安心出行」流動應用程式登記並展示新冠疫苗電子針卡或康復紀錄的藍色二維碼或豁免證明書(獲豁免情況*除外)：

- (一) 18歲或以上須接種最少3劑新冠疫苗
- (二) 12至17歲須接種最少2劑新冠疫苗

*12歲以下的兒童；持有「新冠疫苗接種醫學豁免證明書」(豁免證明書)人士；純粹購買或領取外賣食物或飲料；純粹交付或領取物品；或具合法權限或合理辯解等情況

